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Ciolacu: Propunerea ca salariul minim sa fie crescut diferentiat - un pic liberala, dar

corecta; nu e hotarât nimic

Premierul Marcel Ciolacu a declarat, luni, ca propunerea  patronatelor ca salariul minim pe economie sa fie

crescut diferentiat  este "un pic liberala", dar este o abordare corecta, mentionând, însa,  ca urmeaza un

dialog cu partenerii sociali si nu este nimic hotarât în  acest moment.

Ciolacu a mai spus, în privinta salariilor minime din constructii,  agricultura si industria alimentara, ca are "o

singura regula de baza"  si anume, când se va plati CASS pentru aceste salarii, "nimeni nu va  pierde niciun leu la

salariu".

"Urmeaza un dialog cu partenerii sociali, poate salariul minim creste  mai rapid decât ianuarie. În acest moment nu

este aceasta perspectiva,  dar ca sa-ti tii lucratorii si statul trebuie sa intervina, dar în  discutii atât cu sindicatele,

cât si cu patronatele. Vom vedea. Este  propunerea venita de la de la patronate ca salariul minim sa fie crescut 

diferentiat. Mie mi se pare un pic liberala propunerea, corect, dar mi  se pare o abordare corecta. Vom avea

discutii, nu e nimic hotarât în  acest moment", a spus Ciolacu, întrebat daca sustine cresterea, de la 1  ianuarie

2024, a salariului minim pe economie diferentiat în functie de  domeniu.

Întrebat daca se va majora salariul minim în constructii si în industria  alimentara si agricultura, premierul a

precizat: "Nu se va mari nimic,  în primul rând, nu avem legea, nu este promulgata legea cu masurile  fiscale, cu

combaterea evaziunii si cu reforma sistemului bugetar".

"Pâna atunci avem timp sa ne vedem cu partenerii sociali si sa stabilim  lucrurile, pentru ca, în momentul în care se

va plati CASS, eu am o  singura regula de baza: nimeni nu va pierde niciun leu la salariu", a  adaugat Marcel

Ciolacu.

Legat de posibilitatea prelungirii si dupa 1 ianuarie 2024 a masurii  privind neimpozitarea a 200 lei din salariul

minim, Ciolacu a spus ca  sunt discutii cu partenerii sociali si dupa aceea se va lua o decizie.

"Nu a functionat foarte bine, asta îmi spun si patronatele si sindicatele", a adaugat premierul.

Premierul Marcel Ciolacu a participat, luni, la inaugurarea noului  amfiteatru al Universitatii de Medicina si

Farmacie "Carol Davila", în  Sectorul 4, fiind prezenti si primarul Sectorului 4, Daniel Baluta,  ministrul Sanatatii,

Alexandru Rafila si reprezentanti ai Universitatii.
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